

Protokoll fört vid Skogstorps Golf's styrelsemöte

Datum: 2017-01-09
Plats: Orrliden
Närvarande: Alf Svensson
Olle Nilsson
Micael Petersson
Maria Larsson
Charlotta Klintmalm
Ulrika Kårefjärd
Tomas Ericsson
Nina Lindström

Ej närvarande:

§ 1 **Mötets öppnande**

Alf förklarade mötet för öppnat.

§ 2 **Dagordning**

Dagordningen godkändes.

§ 3 **Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.
Nedanstående punkter var "öppna" efter föregående möte:

- a) *Dränering till 5-mannaplan*
Vi avvaktar våren.

§ 4 **Ordförandens punkt**

- a) *Bebyggelse Vreta IP?*
Vi hade en lång diskussion rörande kommunens planer på bebyggelse på Vreta IP. Vi ser till att närvara på det öppna mötet den 16/1 kl 18:00 i skolans matsal och att vi sätter oss gemensamt men ser till att en person talar å föreningens vägar.

§ 5 **Konsulentens rapport**

- a) *Skåp med lånekläder*
Frågan tas upp igen efter nyår. Kanske läge att ha en klädbyardag senare i vår?
- b) *Underhåll klubbhus*
Vi gick igenom prioriteringslistan som är framtagen.

Åtgärd	Åtgärdas av	Klart år
Dränering av C-plan		
Sopsortering? Soprum?	EEM	
Lyse på parkeringen		
Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på baksidan		
Måla nya gaveln + hela fasaden	Lars Andersson	2017
Sätta fast hängrännor som hänger	Olle Nilsson	
Underhåll gräsytor med gödning, luftning m.m.	Kommunen	
Underhåll maskiner, inventarier m.m. = ny rutin = servicebok medskickas	Vaktmästaren	
Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.		
Lås på garaget, "förstärkning" Larm?		2016 avvakta
Kamera och lampor riktade mot garaget	Tomas Ericsson	2016 klart
Staket runt "innergården"		
Byta material i parkbänkar och bord ute.	Tomas Ericsson	2017
Inköp linjeringsmaskin		
Inköp ny grästrimmer	Tomas Ericsson	2016 klart
Läckande vattenpost	EEM	
Städa garaget + innergården på baksidan	Tomas, Tommy, Maria	2016 halvvägs
Plåtkontainer till förvaring – läggs i budget för 2017 (ca20tkr)	Tomas, Micke	2017

c) *Städning på Orrliden*

Vi har fått ett mail från kommunen där de låter sig meddela att de kommer börja ta betalt för städningen på Orrliden. De lutar sig mot ett avtal som var påskrivet 1999 där det står att vi ska stå för städning av anläggningen själva.

Vi undersöker frågan vidare. Vad är det som gör att det kostar närmare 70tkr? Kan vi anlita Sussie Dahl istället?

Övriga rapporter från konsulenten

- Maria och Alf var på möte med Ung Fritid om att starta Ungdomsgård igen. Behövs föräldrar som är intresserade av att hjälpa till. Vi tar upp frågan vid vår planeringsdag första februari.
- Vi har fått ett brev från "Familjens jurist" där vi fått meddelande om ett arv på 5000kr från Vivan och Ingvar Öhman.
- Vi behöver ett nytt antivirusprogram till kansliets dator. Problemet är att det behöver köpas via nätet och i dagsläget har vi inget kort som är öppet för näthandel i föreningens ägor.
- Det har körts med bil och fyrhjuling på våra planer vid Vreta IP. Vi har bett kommunen att flytta tillbaka de gråsuggor som stått i vägen tidigare men som blev flyttade i samband med mastbygget. Vi fick till svar att de inte hade någon förare till att köra

grävmaskin och vi ska fixa flytten själva. Maria tog då kontakt med Oscar Parneus och nu är de flyttade!

§ 6 **Ekonomi**

Ekonomirapporten gicks igenom utan några speciella anmärkningar.

Till 2017-års budget lägger vi in pengar för inköp av en container (se punkt på åtgärdslistan).

- a) **Sponsring**
Inget nytt att rapportera, ligger i träda.

§ 7 **Verksamhetsfrågor**

- a) **Ungdom**
Vi har eventuellt på gång med en ny tränare till F07.
- b) **Senior**
Innan detta möte träffade Maria och Olle den nya herrlagstränaren, Thord Hermansson, och P00's tränare, Lars Andersson, för att prata om samarbete mellan lagen.
- c) **Arrangemang**
Nästkommande arrangemang är Planeringsdagen.
i.) Planeringsdagen
Ny dag är bokad till den 1/2 kl 18-21. Än så länge är 9 medlemmar anmälda. Maria och Nina fixar dagordning och presentation.

§ 9 **Skrivelser**

Vi har fått en förfrågan från SöFF om att vara med och arrangera DM för ungdomar 13-16år 26-27 augusti. Handlar om att hantera det som en "mini-cup" med allt vad det innebär runt omkring. Vi beslutade att ansöka om att få arrangera för flickor.

Våra egna F03/04 har anmält sig till att spela DM.

En skrivelse från arbetsgivaralliansen har inkommit och den lämnades över till Olle.

§ 10 **Övriga frågor**

Det är eventuellt på gång med en ny cup för boende på HVB-hem i februari.

§ 11 **Nästa möte**

Nästa styrelsemöte blir 6/2 2017 kl 18:00 på Orrliden.

§ 12 **Mötets avslutning**

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson